
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 21
Radíkov

Č. 1 / 2025 06. 01. 2025 / 19:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing. Bednář Jan, Langerová Klára, Ing. Ambrož Jan, Mgr. Morbitzer Aleš, Kováčik Jaroslav,
Ing. arch. Obenaus Milan, Prášilová Františka, Ing. Kaděrka Oto

Hosté: strážník Marek Linhart

Z celkového počtu 8 členů se zúčastnilo 8, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Program jednání
1. Kontrola úkolů od minulého jednání komise
2. Informace od předsedy
3. HZ multifunkční objekt
4. Čerpání financí
5.Diskuze

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Parkování
Byly probrány tradiční problémy s porušováním předpisů o parkování v ulicích Malinovského a Na Pevnůstce.

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Horizontální dopravní značení cesty Svatý Kopeček - Radíkov - Předáno
Čištění chodníků od plevelu - Předáno

Starší požadavky

Zápis č. 9/2024 ze dne 02. 09. 2024: Úprava dopravy od křižovatky ulic Malinovského - Lošovská směrem do
obce - Předáno
Zápis č. 9/2024 ze dne 02. 09. 2024: Poškození vozovky na křižovatce ulic Malinovského a U Skalky - Před
uzavřením
Zápis č. 10/2024 ze dne 07. 10. 2024: Přemístění a doplnění košů na psí exkrementy - Předáno
Zápis č. 10/2024 ze dne 07. 10. 2024: Molo na přehradu - V realizaci
Zápis č. 11/2024 ze dne 04. 11. 2024: VIS v ulici Beskydská - V realizaci
Zápis č. 11/2024 ze dne 04. 11. 2024: Oprava stožáru veřejného osvětlení a vrácení dopravní značky na ulici Na
Pevnůstce u domu 15/2 - V realizaci

5 Projednávané záležitosti

5.1 Hasičská zbrojnice - multifunkční objekt Radíkov
Byla podána informace, že bylo již vydáno stavební povolení a byly zahájeny práce na prováděcí dokumentaci.



5.2 Požadavek na zrušení vjezdu k domu na ulici Malinovského 72/45
Na základě písemného požadavku majitelky nemovistosti na odstranění sníženého obrubníku v prostoru vjezdu
byla celá věc projednána s odborem dopravy. Důvodem je obava ze zaplavení nemovitosti při případných
bleskových povodních. S výsledkem jednání bude majitelka seznámena dopisem.

5.3 Výměna svítidel veřejného osvětlení za LED svítidla
Bude zpracován požadavek na dokončení výměny starých výbojkových světel za LED svítidla, zejména na ul.
Malinovského.

5.4 Možnost instalace světla k osvětlení vodní plochy v zimním období
V době, kdy je na přehradě led a je možnost bruslení, by bylo vhodné "přisvícení" ze sloupu veřejného osvětlení.
Navrhujeme prověřit možnost osazení světla se samostatným ovládáním.

5.5 Úklid lesa kolem Radíkova
Akce proběhne v sobotu 29. března 2025.

5.6 Oprava křížku - božích muk Náprstkova
Aktualizovat návrh rozpočtu na renovaci.

5.7 Radíkovský zpravodaj
Uzávěrka prvního čísla 2025 je 16. března 2025.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Osvětlení vánočního stromku

Objednat odstrojení na TSMO.

2 Osvětlení - regulace intensity

Po dokončení výměny svítidel požadujeme v rámci šetření el. energie úpravu intensity v nočních hodinách.

3 Komunikace na Suchých loukách

Provedení údržby komunikace, zejména odstranění bahna.

4 Oprava křížku - božích muk Náprstkova

Aktivovat loňský požadavek na opravu dle předloženého rozpočtu.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 1 / 2025

Datum schválení zápisu: 20. 01. 2025 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. Bednář Jan

Zapsal/a:
Ing. Bednář Jan

Ověřil/a:
Mgr. Morbitzer Aleš


